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MAMS RENDKÍVÜLI ELNÖKSÉGI ÜLÉS 
2012. július 18. 16 óra 

Magyar Sport Háza, 1146 Bp, Istvánmezei út 1-3. 
 
 
 

Jelenlévők a mellékelt jelenléti ív szerint:  
 
 
Hermann Henrik Elnök  
Bari István Gazdasági alelnök  
Fekete János Elnökségi tag  
Tarapcsák Péter Elnökségi tag, old timer 

szakágvezető 
 

Déczi Ferenc Elnökségi tag, motocross 
szakágvezető 

 

Király Árpád Elnökségi tag, trial 
szakágvezető 

 

Szilágyi Sándor Elnökségi tag  
Ónodi Tamás Elnökségi tag  
Kiss Szabolcs Salak szakágvezető  
Bakó Péter Környezetvédelmi felügyelői 

kollégium vezetője 
 

Fülöp Ferenc Sportbírói Kollégium 
vezetője 

 

Nádasdi János Felügyelő Bizottság tagja  
Zólyomi Andrea Főtitkár  
 
 
Hermann Henrik elnök köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy az elnökség 8 jelenlévő 
taggal határozatképes. A rendkívüli elnökségi ülésre azért került sor, mert a napokban érkezett 
két tagfelvételi kérelem, illetve egy külföldi licenckiváltáshoz is hozzá kell járulnia a 
szövetségnek. 
 
1//E/2012.07.18 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással jegyzőkönyv vezetőnek 
Zólyomi Andreát, jegyzőkönyv hitelesítőknek Király Árpádot és Ónodi Tamást nevezi 
ki. 
 
A napirendi pontok: 
 
 

1. 1 Tagfelvétel 
2. Hozzájárulás külföldön történő licencváltáshoz 
3. OKJ-s edzőképzés 
4. Versenynaptár változás 
5. FIM Baja Világkupa támogatása 
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A napirendi pontokhoz nincs megjegyzés. 
 
 
1. napirendi pont: Tagfelvétel 
 
Hermann Henrik: két kérelem érkezett: a Hungaroring Sport Zrt-től és a Vital-Sziget Kft-től. 
Papírjaik rendben vannak. 
 
2/E/2012.07.18 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 
Hungaroring Sport Zrt. tagfelvételi kérelmét. 
 
3/E/2012.07.18 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a Vital-Sziget 
Kft. tagfelvételi kérelmét. 
 
 
2. napirendi pont: Hozzájárulás külföldön történő licencváltáshoz 
 
Zólyomi Andrea: Kecskeméti Márk Ausztriában szeretne supermoto licencet váltani. 
 
Ónodi Tamás: csak napi licencet szeretne váltani, ahhoz kell az igazolás. 
 
4/E/2012.07.18 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, hogy 
Kecskeméti Márk Ausztriában váltson supermoto licencet. 
 
 
3. napirendi pont: OKJ-s edzőképzés 
 
Hermann Henrik: a MOB a sportági szövetségekkel közösen OKJ-s edzőképzést indít a nem 
olimpiai sportágak számára. Kökényesi Györggyel történtek egyeztetések. Javasolja, hogy az 
elnökség hozzon létre egy motoros edzői bizottságot, amelynek feladta 2012. augusztus 25-ig 
a koncepció leadása, a tematika, illetve a közreműködő szakemberek meghatározása. A 
bizottságot később kollégiummá kell átalakítani és akként működtetni. 
 
5/E/2012.07.18 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással létrehozza a MAMs 
motoros edzői bizottságát, melynek vezetője Kökényesi György A bizottság feladata 
2012. augusztus 25-ig leadni az OKJ-s edzőképzés koncepcióját, illetve a bizottságban 
dolgozó további szakemberek névsorát. 
 
 
4. napirendi pont: Versenynaptár változás 
 
Zólyomi Andrea: a dragbike OB a szakágvezető a versenyzők kérésére szeretné kivenni a 
naptárból. 
 
6/E/2012.07.18 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással kiveszi a dragbike OB 
2012. június 28-július 1-i bechinei (Szlovákia) futamát a versenynaptárból. 
 
 
Zólyomi Andrea: a supermoto OB 2012. július 29-i kakucsi fordulója elmarad. 
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7/E/2012.07.18 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a supermoto 
versenynaptár változását. 
 
 
5. napirendi pont: FIM Baja Világkupa támogatása 
 
Hermann Henrik: tavaly a FIM felkérte a MAMS-ot a Baja Világkupa egyik fordulójának 
megrendezésére. Született egy ki nem mondott, le nem írt ígérvény a bejelentési díj, 3 500 
EUR átvállalására vonatkozóan. Tudni kéne, hogy a szakág mekkora részét képes vállalni az 
összegnek. Ezzel kapcsolatban a rendező részéről történt egy felajánlás a megjelenésre 
vonatkozóan. Az egyéb problémákon kívül erre nincs keret: molinokat kéne gyártani, kellene 
ember, aki ezt összefogja. 
 
Déczi Ferenc: innentől minden rendező elkezdhetne támogatást kérni a MAMS-tól. 
 
Ónodi Tamás: a reklámfelületet nem tudjuk tovább adni? 
 
Hermann Henrik: az ötlet nem rossz. Fizetési haladékot tudunk adni. A szövetség sajnos nem 
tud ennyi támogatást adni. A szakág természetesen állhatja egy részét. A haladékot támogatja, 
ismeri az egyesületet, a munkáját. 
 
8/E/2012.07.18 sz. határozat: Az Elnökség 6 igen szavazattal és 2 tartózkodással 2012. 
szeptember 30-ig ad fizetési haladékot a Garzone ROP Kft-nek a Baja világkupa 
bejelentési díjának megfizetésére. 
 
 
További észrevétel és hozzászólás hiányában a levezető elnök az ülést lezárja. 
 
 
Budapest, 2012. július 24. 
 
 
 
Jegyzőkönyvvezető:  

_____________________________ 
Zólyomi Andrea 

 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítő: 
 
 
 
_____________________________    ____________________________ 
     Király Árpád                        Ónodi Tamás 


